
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności  

Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia 

 

 W dniu 22 września 2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji. W zebraniu uczestniczyło 

6 radnych oraz Burmistrz Nidzicy Jacek Kosmala, Dyrektor CUW Joanna Dobroń, Dyrektor 

MOSiR Patrycja Kawałko, Prezes Zarządu Oddziału ZNP w Nidzicy p. Marcin 

Pszczółkowski. 

 W punkcie pierwszym omówione zostały przedłożone komisji pisma i wnioski. 

Komisja większością głosów zaopiniowała negatywnie wniosek sołectwa w Piotrowicach.  

 Kolejnym punktem była informacja o obchodach Dnia Edukacji Narodowej 

w gminnych placówkach oświatowych. Zapoznano się ze zmianami w arkuszach 

organizacyjnych roku szkolnego 2022/2023 po 1 września 2022 r. Przedstawione zmiany są 

zasadne dostosowane do wytycznych Rozporządzenia MEN.  

Członkowie komisji zapoznali się z sukcesami uczniów w nauce i sporcie w roku 

2021/2022, które zostały przedstawione przez dyrektorów placówek. Są one pokaźne, a w 

większości bardzo znaczące dla uczniów. Zwrócono uwagę na mały udział uczniów szkół 

wiejskich w zawodach sportowych.  

Kolejnym omawianym punktem były materiały sesyjne oraz informacje z działalności 

spółek gminnych, komisji mieszkaniowej. Zwrócono także uwagę na zły stan ulic i dróg, 

wymagających remontów. Komisja opiniowała projekty uchwał na najbliższą sesję.  

Komisja wypracowała jeden wniosek o następującej treści: 

1. Rozważyć możliwość zmniejszenia ilości godzin kierowników świetlic w szkołach 

miejskich z 26 godzin wychowawczo-opiekuńczych do 20 godzin. Pozostałe 6 godzin 

przydzielić na pracę administracyjną związaną z funkcjonowaniem świetlicy 

i stołówki szkolnej.  
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